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Protokół nr XVII/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 17 lutego 2016 r. 

 

sala Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku. godz. 17.00 -20.00 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z XV i XVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Lwówku. 

9. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. na lata 

2016-2018. 

10. Informacja o działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Lwówku. 

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Integracji i Rozwiązywania 

Problemów Społecznych dla Gminy Lwówek na lata 2016-2026. 

12. Projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych. 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

14. Odpowiedzi na interpelacje. 

15. Wolne głosy i wnioski. 

16. Zamknięcie obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Otwarcia obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Lwówku dokonał Przewodniczący Rady, 

Pan Piotr Przewoźny, witając wszystkich obecnych na Sali obrad. 
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Ad. 2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

W chwili rozpoczęcia obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Lwówku, na Sali obrad 

obecnych było 12 radnych, na ustawowy skład Rady 15 radnych, zatem 

Przewodniczący oznajmił, że Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych 

i podejmowania uchwał. 

Nieobecnymi radnymi byli radny Tadeusz Kachel, radny Andrzej Kasperczak i radna 

Gabriela Woźna. 

Lista obecności załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z XV i XVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący poinformował o fakcie wyłożenia i możliwości zapoznania się 

w biurze Rady Miejskiej z Protokołami z obrad XV i XVII sesji. Następnie stwierdził, 

że nie wpłynęły do niego żadne propozycje zmian, więc poprosił radnych 

o przegłosowanie protokołu. 

Radni przyjęli 12 głosami „za” protokoły z XV i XVI sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został doręczony radnym. Zadał 

pytanie, czy ktoś wnosi do niego poprawki. 

Radny Krzysztof Czarkowski zaproponował, by z porządku obrad wycofać pkt 9: 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. na lata 2016-

2018. Argumentując swoją propozycję twierdził, że jest to uchwała, która skutkować 

będzie ewentualnymi podwyżkami stawek taryf za wodę i ścieki. Przed podjęciem 

decyzji należy dokładnie przeanalizować całość zagadnienia. Ponieważ Pan 

Czarkowski nadal nie uzyskał odpowiedzi na szereg nurtujących go pytań, dlatego 

wnioskował, by skierować go ponownie do prac w komisjach Rady. 

Wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 9, wraz z uzasadnieniem został dołączony 

do protokołu. 

W trakcie odczytywania wniosku, w którym Pan Czarkowski wskazywał powody 

dlaczego na XVII sesji nie należy jeszcze przyjmować przedmiotowego planu, głos 

zabrał Przewodniczący Rady, prosząc wnioskodawcę, by nie zajmował się teraz 

kwestią funkcjonowania ZGK sp. z o.o. oraz założeniami planu, gdyż znajdujemy się 
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obecnie w punkcie przyjęcie porządku obrad XVII sesji. Dyskusja na temat planu 

oraz Zakładu odbędzie się w punktach późniejszych. Pan Czarkowski nie zgodził się 

z tezami stawianymi przez Przewodniczącego, twierdząc, że odczytanie całego 

wniosku wraz z uzasadnieniem jest niezbędne właśnie w tym punkcie porządku 

obrad, aby można było podjąć decyzję czy wniosek jego poprzeć, czy też odrzucić. 

Powoływał się także na zapisy § 45 ust 1 pkt 6 Statutu Miasta i Gminy Lwówek. 

Po krótkiej dyskusji Przewodniczący poprosił radnego Czarkowskiego o dokończenie 

czytania uzasadnienia do składanego przez siebie wniosku. 

Po odczytaniu wniosku, w otwartej przez Przewodniczącego dyskusji nad wnioskiem 

głos zabrał Burmistrz, prosząc radnych by nie przyjmowali zgłoszonego wniosku. 

ZGK sp. z o.o. została powołana po to między innymi by poprawiać gminną 

gospodarkę wodno kanalizacyjną nie obciążając budżetu gminnego. Dzięki 

skutecznemu działaniu, od 2010 roku wypracowano zyski, które możemy 

przeznaczyć na tak potrzebne nam inwestycje. Jeśli tego planu nie przyjmiemy, to 

zaplanowane w nim inwestycje takie jak dokończenie budowy kanalizacji w Zębowie, 

budowę kanalizacji na ul. Sadowej czy też wymianę sieci wodociągowej na Rynku 

jeszcze przed ewentualnymi pracami rewitalizacyjnymi Rynku, będziemy musieli 

zrobić z budżetu gminnego. Obciążając zaś budżet kwotą 2,5 mln złotych 

zablokujemy sobie środki na ewentualny wkład własny dla naszych ambitnych 

projektów inwestycyjnych, które mamy zamiar realizować przy pomocy środków 

zewnętrznych. 

Burmistrz poprosił również by do porządku obrad wnieść uchwałę w sprawie 

określenia kryteriów rekrutacji wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym 

do publicznych szkół podstawowych oraz do gimnazjum, prowadzonych przez Gminę 

Lwówek. Projekt ten został omówiony podczas posiedzeń komisji Rady. 

Na obrady sesji przybył radny Tadeusz Kachel. Od tego momentu w sesji 

uczestniczyło 13 radnych. 

Radny Andrzej Jędrzejczak poprosił, by do porządku wnieść w pkt. 14 projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Zgierzynka – 

gmina Lwówek. Radny poinformował również, że projekt został przekazany 

pozostałym radnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wnioski muszą być przegłosowane. 
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Radny Piotr Wojciechowski poprosił Przewodniczącego Rady, by radny Jędrzejczak 

przybliżył pozostałym cel i założenia projektu. 

Radny Jędrzejczak wyjaśnił, że projekt został wywołany wnioskami mieszkańców 

Zgierzynki, którzy pragną zachować naturalny, wiejski krajobraz swojej miejscowości, 

związany z pobliskim rezerwatem przyrody. Planuje się rozwój budownictwa 

jednorodzinnego, siedliskowego, z zachowaniem rolniczego przeznaczenia gruntów, 

z wykluczeniem powstawania tzw. ferm wysokotowarowych, ferm zwierząt 

futerkowych, ferm drobiu. Mieszkańcy złożyli wniosek do Burmistrza w powyższej 

sprawie. Został też złożony projekt uchwały z dołączoną mapką. Sprawa toczy się od 

ponad trzech lat. Mieszkańcy chcą uchronić rezerwat i zachować naturalny krajobraz 

wsi. 

Radny Wojciechowski dopytał się, czy jeśli uchwała zostanie przyjęta nie ograniczy 

to nikomu rolniczego wykorzystania ziemi. 

Radny Jędrzejczak odpowiedział, że w projekcie uchwały zapisano że na 

planowanym obszarze dopuszcza się rozwój budownictwa siedliskowego czyli 

dopuszczalny jest rozwój zwykłych gospodarstw rolnych, budownictwa jednorodzinne 

i działalność rolnicza z wykluczeniem ferm wysokotowarowych. 

Przewodniczący Rady powtórzył pytanie, czy są jeszcze jakieś uwagi odnośnie 

porządku obrad. 

Radny Czarkowski zwrócił uwagę Przewodniczącemu, że według Statutu, jeśli ktoś 

zgłosi wniosek formalny, to po nim powinna odbyć się dyskusja nad złożonym 

wnioskiem. Protestował, że Burmistrz i Radny złożyli wnioski po których odbyła się 

dyskusja, dlatego on też domaga się by dyskusja była po jego wniosku. W związku 

z powyższym chciałby odpowiedzieć Burmistrzowi na jego prośbę o nieprzyjmowanie 

wniosku złożonego przez Radnego Czarkowskiego. 

Przewodniczący nie zgodził się na dalszą polemikę, twierdząc, że radny przedstawił 

swoje argumenty na temat własnego wniosku. Radni wysłuchali opinii wnioskodawcy 

oraz wypowiedzi Burmistrza, tym samym wyczerpane zostały znamiona dyskusji. To 

przewodniczący dba o sprawny przebieg obrad, wypowiedzi Radnego 

Czarkowskiego tym czasem nie wnoszą nic nowego do sprawy, jego zdaniem nie 

można więc przedłużać tej dyskusji w nieskończoność. 

Przewodniczący przystąpił do głosowania zgłoszonych wniosków. 

Przypomniał, ze pierwszym wnioskiem był wniosek złożony przez Radnego 

Czarkowskiego, w sprawie wycofania z porządku obrad pkt 9 tj. projektu uchwały 
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w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych 

Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. na lata 2016-2018. 

Przewodniczący zadał pytanie: „Kto jest za przyjęciem Złożonego przez Pana 

Czarkowskiego wniosku?”, następnie zapytał się: „Kto jest za odrzuceniem wniosku?” 

oraz „Kto wstrzymał się od głosu?” 

W trakcie głosowania 1 radny był „za” przyjęciem wniosku, 11 – „przeciw”, 1 radny 

„wstrzymał się od głosu”. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek złożony przez 

Burmistrza o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia 

kryteriów rekrutacji wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do 

publicznych szkół podstawowych oraz do gimnazjum, prowadzonych przez Gminę 

Lwówek. 

12 radnych zagłosowało „za” przyjęciem wniosku, 0 – „przeciw”, 1 radny „wstrzymał 

się od głosu”. 

Na koniec Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę złożoną przez radnego 

Jędrzejczaka o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Zgierzynka – gmina Lwówek. 

12 radnych zagłosowało „za” przyjęciem wniosku, 0 – „przeciw”, 1 radny „wstrzymał 

się od głosu”. 

Przewodniczący zaproponował, by projekt uchwały wniesiony przez Burmistrza 

dołączyć do porządku obrad jako pkt 14, a projekt uchwały wniesiony przez radnego 

Jędrzejczaka, jako pkt 15. W pozostałych punktach należy odpowiednio zmienić 

numerację. 

Przewodniczący odczytał projekt porządku obrad po wprowadzonych zmianach. 

1. Otwarcie obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z XV i XVI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Lwówku. 
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9. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. na lata 

2016-2018. 

10. Informacja o działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Lwówku. 

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Integracji i Rozwiązywania 

Problemów Społecznych dla Gminy Lwówek na lata 2016-2026. 

12. Projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych. 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

14. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji wraz z liczbą punktów 

w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych szkół podstawowych oraz do 

gimnazjum, prowadzonych przez Gminę Lwówek. 

15. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Zgierzynka 

– gmina Lwówek. 

16. Odpowiedzi na interpelacje. 

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Zamknięcie obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Odczytany przez Przewodniczącego projekt porządku obrad XVII sesji został 

następnie poddany pod głosowanie. 

12 radnych zagłosowało „za” przyjęciem proponowanego porządku obrad, 1 – 

„przeciw”, nikt z radnych nie „wstrzymał się od głosu”. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Przewoźny przedstawił zebranym informacje 

o swojej pracy w okresie międzysesyjnym. Treść przekazanych przez niego 

informacji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

Burmistrz powitał wszystkich uczestników Sesji. Następnie złożył Radzie Miejskiej 

niniejsze sprawozdanie:  

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 29.12.2015 R. DO 17.02.2016 R. 
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Burmistrz spotkał się z: 

 Przedstawicielami UAM w Poznaniu w sprawie planu rewitalizacji Rynku. 

 Przedstawicielem Agencji Nieruchomości Rolnej Skarbu Państwa w sprawie 

Pakosławia. 

 p. Jarosławem Popowskim dyrektorem Enea Operator Szamotuły w sprawie 

współpracy między Enea a gminą Lwówek. 

 p. Andrzejem Silskim w spr. ubezpieczeń. 

 p. Juliuszem Danielewskim w sprawie wydanie decyzji na budowę stawu na 

Tarnowcu. 

 p. Krzysztofem Walicht z firmy Duon z grupy gaz i energia w sprawie przetargu 

na energię. 

 p. Damianem Łęszczakiem, Prezesem Stowarzyszenia KOLD w sprawie 

współpracy. 

 p. Iwoną Nowaczyk w sprawie projektu szkolnego - projekt edukacyjny oś 8.1 

(zajęcia pozalekcyjne w szkołach i doposażenie szkół). 

 p. Szubą, p. Szwedt i sołtysem wsi Konin w sprawie rozgraniczenia 

nieruchomości. 

 p Sołtys i Radną z wsi Grońsko w sprawie remontu świetlicy wiejskiej. 

 p. Mirosławą Buczkowską Dyrektorem ZSPiP Pakosław w sprawie 

przeprowadzonego przez placówkę konkursu ekologicznego. 

Burmistrz wziął udział w: 

 Obchodach rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego. 

 Spotkaniu noworocznym w Opalenicy. 

 Orszaku Trzech Króli Lwówek. 

 Spotkaniu noworocznym organizowanym przez Stowarzyszenie "Bródki - Nasza 

Wieś Aktywna". 

 Spotkaniu noworocznym organizowanym przez Koło Gospodyń Wiejskich 

Lwówek. 

 XV Przeglądzie Twórczości Własnej Uczniów Gimnazjum - MGOK Lwówek. 

 Spotkaniu noworocznym organizowanym przez Związek Nauczycielstwa 

Polskiego Sekcja Emerytów i Rencistów Lwówek. 



 8 

 Dniu Seniora organizowanym przez Zespół Szkoły Podstawowej i Przedszkola 

Pakosław. 

 Spotkaniu Noworocznym w Pniewach. 

 Dniu Babci i Dziadka organizowany przez Przedszkole w Lwówka - Hala OSIR. 

 Toaście Noworocznym połączonym z otwarciem Młodzieżowego Centrum 

Podnoszenia Ciężarów - Zespołu Hal Sportowych w Nowym Tomyślu. 

 Spotkaniu Noworocznym organizowanym przez sołectwo Grońsko. 

 Koncercie Galowym XVI Regionalnego Festiwalu Kolęd i Pastorałek - MGOK 

Lwówek. 

 Uroczystym otwarciu nowej siedziby Przychodni "Medyk". 

 zebraniu OSP Zębowo. 

 spotkaniu Starostów, Burmistrzów, Wójtów obszaru KOLD – Wąsowo. 

 konferencji regionalnej, podsumowującej dotychczasowe osiągnięcia 

samorządowego programu "Wielkopolska Odnowa Wsi 2013-2020" oraz 

przedstawienie planu działania na rok 2016. 

 odprawie rocznej podsumowującej pracę Komendy Powiatowe Policji w nowym 

Tomyślu – Bolewice. 

 konsultacjach społecznych przeprowadzonych w celu opracowania lokalnych 

"Map zagrożeń bezpieczeństwa". 

 

W imieniu Burmistrza Sekretarz wziął udział w: 

 spotkaniu noworocznym organizowanym przez sołectwo Zębowo. 

 naradzie rocznej z działalności komendy powiatowej Państwowej Spraży 

Pożarnej - Nowy Tomyśl. 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

 (84) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiany w planie wydatków 

pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej. 

 (85) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczyła przeniesień 

w planie pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej. 

 (86) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczyła zmian w planie 

wydatków jednostek budżetowych pomiędzy paragrafami. 
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 (1) w sprawie ustalenia wysokości pogotowia kasowego w kasie Urzędu Miasta 

i Gminy w Lwówku na rok budżetowy 2016. 

 (2) w sprawie podziału ostatecznych kwot budżetu podległym jednostkom 

realizującym budżet w roku 2016. 

 (3) w sprawie prowadzenia jednolitego rejestru udzielonych zleceń/zamówień/ 

umów nie przekraczających 30 000 euro w Urzędzie MiG Lwówek. 

 (4) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczy zwiększenia budżetu 

po stronie dochodów i wydatków o kwotę 450,00 zł z tytułu otrzymanej dotacji na 

wypłatę dodatku energetycznego. 

 (5) w sprawie ustalenia harmonogramu czynności w postępowaniu rekrutacyjnym 

oraz postępowaniu uzupełniającym na rok szkolny 2016/2017 dla przedszkoli, 

a także dla klas pierwszych szkół podstawowych. 

 

Ogłoszono: 

 Konkurs o przyznanie dotacji dla klubów sportowych z terenu gminy Lwówek na 

rok 2016. 

 Konkurs dla organizacji pozarządowych na zadanie: "Likwidacja barier dla osób 

niepełnosprawnych i z dysfunkcjami społecznymi oraz umożliwienie im 

należytego funkcjonowania w społeczeństwie". 

 Przetarg na bieżącą konserwację gruntowych dróg gminnych z terenu Gminy 

Lwówek polegająca na równaniu - profilowaniu mechanicznym wraz 

z zagęszczaniem przez wałowanie walcem (na okres dwóch lat) - nr sprawy 

RG.271.01.01.2016.ZJ. 

 

Rozstrzygnięto: 

 Konkurs o przyznanie dotacji dla klubów sportowych z terenu gminy Lwówek na 

rok 2016 

PODZIAŁ ŚRODKÓW 

1. Lwóweckie Towarzystwo Piłkarskie „POGOŃ” Lwówek         32 000 zł 

2. Stowarzyszenie Kultury Fizycznej „MAWIT” Lwówek   32 000 zł 
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3. Ludowy Klub Sportowy „SPARTA” Brody            7 500 zł 

4. Ludowy Klub Sportowy „GROM” Zębowo     7 500 zł 

5. Towarzystwo Gimnastyczne „SOKÓŁ” Brody     7 500 zł   

 Suma: 86 500 zł 

 

 zamówienia w trybie z wolnej ręki na podstawie art. 67 ust. 1. pkt. 4) o wartości 

szacunkowej poniżej progów ustalonych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy 

Prawo zamówień publicznych pn.: Zimowe utrzymania dróg gminnych na 

obszarze Gminy Lwówek w sezonie 2015/2017, rozpoczęcie realizacji od dnia 

1 stycznia 2016r., do końca okresu zimy w sezonie 2017/2018 tj.: do 30 kwietnia 

2018r. W negocjacji udział wzięła firma: Saferoad Grawil Sp. z o.o., ul. 

Komunalna 7, 87-800 Włocławek. Ustalono, że punktem wyjścia będą ceny 

brutto za świadczenie usług zimowego utrzymania dróg gminnych w sezonie 

zimowym 2014/2015, które kształtowały się następująco: 

1) za odśnieżenie jezdni - drogi – 54,00zł/1km, 

2) za posypywanie jezdni - drogi zwilżoną solą, (skropienie solanką) – 135,00zł/1km, 

3) za posypywanie jezdni - drogi mieszanką piaskowo solną –  97,20zł/1km, 

4) za posypywanie jezdni - drogi piaskiem – 75,60zł/1km, 

Wykonawca proponuje zwiększenie tych cen jednostkowych o 10%, 

W wyniku negocjacji strony zgodnie ustaliły, że wyżej wymienione ceny jednostkowe 

zwiększy się o 7%, uzyskując następujące ceny: 

1) za odśnieżenie jezdni - drogi – 57,78zł/1km 

2) za posypywanie jezdni - drogi zwilżoną solą, (skropienie solanką) – 144,45zł/1km 

3) za posypywanie jezdni - drogi mieszanką piaskowo solną –  104,00zł/1km 

4) za posypywanie jezdni - drogi piaskiem – 80,89zł/1km 

 

Ad. 7. Interpelacje. 

Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła jedna 

interpelacja złożona przez Radnego Czarkowskiego. Następnie zadał pytanie, czy 

ktoś z radnych chciałby złożyć interpelacje w trakcie sesji. 
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Dwie interpelacje na ręce Burmistrza złożył radny Czarkowski prosząc o udzielenie 

odpowiedzi pisemnej w ustawowym terminie. 

Treść interpelacji dołączono w załączniku do protokołu. 

Burmistrz zwrócił się do Przewodniczącego i osób obecnych na sesji z informacją, że 

odpowiedzi zostaną udzielone pisemnie. Już dziś należy jednak stwierdzić, że tezy 

głoszone w interpelacjach składanych przez Pana Czarkowskiego są insynuacjami 

nie mającymi odzwierciedlenia w rzeczywistości. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Lwówku. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił radnym projekt planu. 

Przewodniczący Rady zapytał się radnych czy mają jakieś uwagi do planu. 

Radny Czarkowski zapytał się Przewodniczącego Komisji czy nie widzi możliwości 

poszerzenia zakresu działalności Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady prosił o uściślenie co radny Czarkowski ma na myśli mówiąc 

o możliwości poszerzenia zakresu pracy tej komisji. 

Radny Czarkowski wyjaśnił, że jego zdaniem tradycyjnie co roku jest ten sam zakres. 

Przewodniczący Komisji odpowiedział, że w planie pracy oprócz stałych punktów, 

które muszą być, jak chociażby analiza wykonania budżetu z wnioskiem o udzielenie 

lub nieudzielenie absolutorium, czy analiza projektu budżetu, są nowe punkty, np. 

kontrola celowości wydatkowania Funduszu sołeckiego oraz analiza wykorzystania 

dotacji przedmiotowej na funkcjonowanie instytucji kultury. Dodatkowo w planie pracy 

jest pkt 6, który pozwala na zlecenie, w razie potrzeby, przeprowadzenia innej, 

dowolnej kontroli. Zdaniem Przewodniczącego Komisji tezy głoszone przez radnego 

Czarkowskiego nie znajdują pokrycia w rzeczywistości. 

Radny Czarkowski skomentował wypowiedź radnego Jędrzejczaka wyrażając 

zdziwienie, że nie widzi pewnych rzeczy w wydatkowaniu środków w budżecie w roku 

2015 i 2016. 

Radny Jędrzejczak zwrócił uwagę, że w projekcie planu zaistniała omyłka pisarska. 

W pkt 4 zamiast roku 2014 powinien być oczywiście rok 2015. 

Przewodniczący Rady przeczytał projekt uchwały, a następnie przystąpił do 

głosowania. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska w Lwówku - 12 głosami 

„za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę 
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w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Lwówku. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych Zakładu Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. 

z o.o. na lata 2016-2018. 

Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały był bardzo szeroko omawiany na 

wspólnym posiedzeniu radnych w dniu 28 stycznia 2016 r. Informacje i wyjaśnienia 

składał Prezes ZGK sp. z o.o. Przewodniczący poprosił jednak by Burmistrz 

przybliżył obecnym na sesji główne założenia planu. 

Burmistrz powiedział, że oprócz statutowych zadań Zakładu w plan wpisano cztery 

nowe inwestycje, które przedsiębiorstwo ma zrealizować w latach 2016 – 2018. Do 

inwestycji tych zaliczamy: 

1) remont sieci i przyłączy wodociągowych na ul. Rynek i Wittmanna bez 

odtworzenia nawierzchni, w związku z planowanym wnioskiem o rewitalizację 

i przebudowę rynku; 

2) budowę spięcia sieci wodociągowej między Pakosławiem i Władysławowem, 

w celu zapewnienia bezpieczeństwa dostarczania wody dla Władysławowa, 

Pakosławia i Brodów; 

3) dokończenie budowy sieci kanalizacji sanitarnej w Zębowie w celu spełnienia 

wymogów nałożonych na aglomerację Lwówek; 

4) budowę sieci kanalizacji sanitarnej wraz przyłączami na ul. Sadowej. 

Całość inwestycji na lata 2016 – 2018 to suma 2 540 tys. zł. Jest to odciążenie 

budżetu gminy. Burmistrz przypomniał wszystkim o wskaźnikach indywidualnego 

zadłużenia gmin, które wszystkie jednostki samorządu muszą ściśle przestrzegać. 

ZGK wydając ze swojego budżetu 2,5 mln zł umożliwia wydanie z budżetu gminy 

kwoty 2,5 mln zł. na drogi, świetlice i inne inwestycje prowadzone na wsi i w mieście. 

Jest to szczególnie istotne gdy planuje się pozyskać środki zewnętrzne. Jeśli ZGK 

nie wykona zaplanowanych przedsięwzięć wówczas będzie to musiało być zrobione 

z wykorzystaniem środków budżetowych. To z kolei zwiększy nam nasze wskaźniki 

zadłużenia i zalokuje praktycznie możliwości aplikowania o środki zewnętrzne. 

A plany mamy bardzo ambitne, jak chociażby adaptacja starego przedszkola na 

żłobek, budowa dróg lokalnych. Tych inwestycji bez wsparcia ze środków 

zewnętrznych tak szybko sami nie zrobimy. Burmistrz poprosił więc radnych by nie 
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blokowali możliwości pozyskania środków zewnętrznych i prowadzenia 

oczekiwanych przez mieszkańców inwestycji. 

Burmistrz wyjaśnił również, że prawdą jest, iż przyjęcie tego planu w sposób 

nieznaczny wpłynie na wzrost stawek za wodę i ścieki. Przypomniał jednak, że od 

trzech lat nie podnosiliśmy taryf. Inwestycje prowadzone przez zakład spowodują 

wzrost odprowadzanego przez ZGK podatku do budżetu gminnego. Z tego podatku 

można ustalić dopłaty do wody i ścieków, które zminimalizują dla mieszkańców 

odczucie ww. podwyżki. 

Burmistrz powiedział także, że wszystkie inwestycje prowadzone przez gminę 

wykonywane są za pieniądze gminne, czyli pieniądze podatników. Burmistrz nie ma 

innych specjalnych pieniędzy, które mógłby wydać na ich realizację. 

Pan Czarkowski stwierdził, że nie było jego intencją nie podejmowanie tej uchwały. 

On chciał tylko wiedzieć więcej przed podjęciem uchwały, bo jego zdaniem jest nadal 

wiele niejasności i wiele pytań na które nie ma odpowiedzi. 

Burmistrz ustosunkował się do wypowiedzi Pana Czarkowskiego twierdząc, że na 

większość stawianych przez niego pytań radni, w tym również Pan Czarkowski 

uzyskali szczegółowe odpowiedzi na wspomnianym przez Przewodniczącego 

wspólnym posiedzeniu radnych. Zdaniem Burmistrza postawa radnego 

Czarkowskiego ponownie ma na celu tylko i wyłącznie wywołanie zamętu wśród 

mieszkańców oraz odczucia, że Gmina jest źle zarządzana i że tylko Pan Czarkowski 

dba o dobro Gminy. 

Radny Czarkowski przyznał, że padły na spotkaniu jakieś odpowiedzi ale nie 

wypracowano tam żadnej konkluzji w przedmiotowej sprawie. Do dzisiaj nie wie 

również co będzie z ujęciem wody we Władysławowie i czy nie na daremnie 

wydatkowano z budżetu gminnego kwotę 300 tys. zł. 

Burmistrz odpowiedział, że budowa studni była bardzo potrzebna, bo gmina musi 

myśleć przyszłościowo i zawsze powinna mieć w rezerwie inne źródło wody. Budowa 

studni to jednak tylko pierwszy krok. Wodę należy uzdatnić, a to wymaga kolejnego 

wielkiego przedsięwzięcia, którego koszt może nawet wynieść około 2 mln zł. Jeśli 

zajdzie taka potrzeba przyjmowany dzisiaj plan można zmodyfikować. Musimy 

jednak mieć świadomość, że wykonanie tej inwestycji już dzisiaj, naprawdę w sposób 

znaczący wpłynęło by na wzrost taryf za wodę i ścieki. Ponieważ tego nie chcemy, 

na razie pozostawiamy odwiert zabezpieczony. Nie ponosimy w ten sposób żadnych 

kosztów, a mamy gwarancję, że w razie potrzeby będziemy mieli skąd czerpać wodę. 
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Czy to jest złe rozwiązanie dla gminy? 

Radny Wojciechowski potwierdził słowa wypowiedziane przez Burmistrza. Sytuacja 

ze studnią we Władysławowie znana jest większości radnym już od dość dawna. Nie 

ma w tym nic niewłaściwego. Jest to jak najbardziej celowe i słuszne działanie. 

Radny Czarkowski próbował kontynuować dyskusję nie wprowadzając jednak do niej 

nic nowego. W związku z powyższym Przewodniczący przyjął, że temat jest 

wyczerpany i ze względu, iż pozostali radni nie mieli innych pytań, przystąpił do 

głosowania projektu uchwały. Potwierdził również, że temat był wcześniej szeroko 

omawiany, co udowodnił czytając opinie i wnioski ze wspólnego posiedzenia radnych 

oraz z poszczególnych komisji Rad Miejskiej. 

W wyniku głosowania radni Rady Miejskiej w Lwówku 12 głosami „za”, przy 

1 głosie „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” przyjęli uchwałę w sprawie 

Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. na lata 2016-2018. 

 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy w obradach Rady 

Po zakończeniu przerwy na salę obrad przybył radny Andrzej Kasperczak. W ten 

sposób skład osobowy Rady wzrósł do 14 radnych. 

 

Ad. 10. Informacja o działalności Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lwówku. 

Przewodniczący poprosił kierownika MGOPS w Lwówku, Panią Alicję Zając 

o przybliżenie obecnym działalności Ośrodka.  

Pani kierownik zaprezentowała wszystkim prezentację, z której slajdy dołączono 

w załączniku do protokołu. 

Po szczegółowym omówieniu prezentacji Przewodniczący podziękował Pani 

kierownik i zapytał się radnym, czy mają dodatkowe pytania. Ponieważ pytań nie było 

Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Integracji 

i Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Lwówek na lata 2016-

2026. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt był szczegółowo omawiany na 

posiedzeniach poszczególnych Komisji Rady. Radni dostali materiały i się z nimi 
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zapoznali. Przewodniczący poprosił jednak Burmistrza o przybliżenie założeń 

projektu uchwały mieszkańcom. 

Burmistrz powiedział, że dyskutowany projekt jest dokumentem strategicznym dla 

MGOPS-u, a zarazem dla gminy. Diagnozuje różnego rodzaju zagrożenia społeczne 

występujące na terenie gminy i wskazuje w jakim kierunku musimy działać. Jest to 

też dokument, który upoważnia Ośrodek do ubiegania się o pozyskiwanie różnego 

rodzaju środków zewnętrznych. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy mają jakieś pytania do omawianego 

projektu. Ponieważ pytań nie było, Przewodniczący odczytał projekt uchwały 

i przystąpił do głosowania. 

W wyniku głosowania radni Rady Miejskiej w Lwówku 13 głosami „za”, przy 

1 głosie „wstrzymującym się”, przyjęli uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii 

Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Gminy Lwówek na lata 

2016-2026. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowych. 

Na prośbę Przewodniczącego Burmistrz przybliżył zebranym założenia omawianego 

projektu uchwały. Zamiana dotyczy gruntów we wsi Konin. Ma na celu uregulowanie 

stosunków własnościowych na drodze gminnej, łączącej Konin Huby z DK 92. 

W dwóch miejscach właścicielami działek po których przebiega droga są prywatne 

osoby. Ich działki są jednakowej wielkości. Po wstępnych negocjacjach działki 

zostały wycenione przez rzeczoznawcę na kwotę około 9 000 zł każda. Właściciele 

działek nie zgodzili się na ich odkupienie ze strony gminy, byli zainteresowani 

wymianą na rolę. Ponieważ niedaleko posiadamy działkę gminną, zostanie ona 

podzielona, tak że powstaną dwie działki, które możemy zamienić na fragmenty 

drogi. Całość dokumentacji geodezyjnej oraz koszty notarialne będą po stronie 

gminy. 

Przewodniczący zapytał się radnych czy mają do projektu jakieś uwagi. Ponieważ 

pytań nie było odczytał opinie z poszczególnych Komisji Rady. Następnie odczytał 

projekt uchwały i przystąpił do głosowania. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska w Lwówku 12 głosami 

„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”, przyjęła uchwałę w sprawie 

zamiany nieruchomości gruntowych. 
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Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Na wniosek Przewodniczącego Burmistrz przybliżył zebranym temat projektu. Do 

Burmistrza wpłynęły wnioski o umożliwienie zakupu działek gminnych. Są to działki 

w Chmielinku w centrum wsi, za sklepem i w Posadowie – przedłużenie ulicy 

Wiśniowej w Lwówku, byłe dzikie wysypisko śmieci. Jeśli Rada wyrazi zgodę 

podejmiemy dalszą procedurę. Rzeczoznawca zrobi wycenę i przedmiotowe działki 

zostaną wystawione na sprzedaż w przetargu nieograniczonym. Gmina nie ma 

żadnych planów inwestycyjnych względem tych działek. 

Przewodniczący zapytał się radnych, czy mają jakieś uwagi. Ponieważ nie było 

pytań, Przewodniczący odczytał opinie z poszczególnych komisji. Następnie odczytał 

projekt uchwały i poddał projekt pod głosowanie. 

W wyniku głosowania radni Rady Miejskiej w Lwówku 13 głosami „za”, przy 

1 głosie „wstrzymującym się”, przyjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji wraz z liczbą 

punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych szkół podstawowych 

oraz do gimnazjum, prowadzonych przez Gminę Lwówek. 

Przewodniczący poprosił Burmistrza o przybliżenie uchwały. 

Burmistrz przypomniał, że Gmina zgodnie z obowiązkiem przyjmuje do szkół 

wszystkie dzieci przypisane do właściwych obwodów. Gdyby jednak pojawiła się 

znaczna liczba chętnych spoza obwodu należałoby przeprowadzić rekrutację według 

ustalonych wcześniej kryteriów. Do podjęcia niniejszej uchwały obligują więc nas 

przepisy oświatowe. Burmistrz odczytał zgromadzonym według jakich kryteriów 

prowadzić będziemy rekrutację i jaka jest waga poszczególnych kryteriów. Na dzisiaj 

wiemy, że uchwała ta nie będzie miała zastosowania, ale z mocy ustawy obowiązani 

jesteśmy ją podjąć. 

Przewodniczący poprosił radnych o zadawanie ewentualnych pytań. Ponieważ pytań 

nie było, odczytał projekt uchwały i przystąpił do głosowania. 

Radni Rady Miejskiej w Lwówku 13 głosami „za” , przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”, przyjęli uchwałę w sprawie określenia kryteriów 

rekrutacji wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do 

publicznych szkół podstawowych oraz do gimnazjum, prowadzonych przez 

Gminę Lwówek. 



 17 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego 

Zgierzynka – gmina Lwówek. 

Przewodniczący przypomniał, że ten projekt uchwały wprowadzony jest pod obrady 

przez radnego Jędrzejczaka. Następnie zapytał się radnych czy mają do projektu 

jakieś pytania. 

Radny Czarkowski określił postępowanie radnego Jędrzejczaka, tzn. zgłoszenie 

projektu uchwały na wniosek mieszkańców, działaniem pozytywnym. Jednocześnie 

wyraził zdziwienie, że jako Przewodniczący Komisji Referendalnej nie przychylił się 

do wniosków mieszkańców Chmielinka, którzy chcieli przeprowadzić referendum 

w sprawie wprowadzenia zakazu budowy siłowni wiatrowych w odległości nie 

mniejszej niż 3 km od strefy zabudowy mieszkaniowej. Sugerował również, że nie 

zwracał on wcześniej uwagi na protesty mieszkańców w sprawie budowy kolejnych 

żwirowni i wysypisk śmieci. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytanie czy mają jakieś uwagi do projektu. 

Ponieważ nie było pytań, Przewodniczący odczytał projekt uchwały i przystąpił do 

jego przegłosowania.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska w Lwówku 12 głosami 

„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”, przyjęła uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Zgierzynka – gmina Lwówek. 

Burmistrz poprosił Przewodniczącego o zabranie głosu. Po udzieleniu zezwolenia 

zakomunikował radnym, iż ze względu na podjętą przed chwilą uchwałę będzie on 

musiał zabezpieczyć w budżecie stosowne środki, dlatego na następnej sesji 

w marcu wprowadzi do budżetu stosowne środki, między innymi i na ten projekt, bo 

łącznie projektów będzie więcej. 

 

Ad. 16. Odpowiedzi na interpelacje. 

Przewodniczący przypomniał, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła jedna 

interpelacja, radnego Czarkowskiego, na którą radny dostał bardzo szczegółową 

odpowiedź pisemną. Również na dzisiejsze interpelacje odpowiedź zostanie 

udzielona na piśmie. 
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Burmistrz, za pozwoleniem Przewodniczącego ustosunkował się wstępnie na 

interpelacje składane przez radnego Czarkowskiego. Zapewnił, że środki 

wydatkowane były prawidłowo, ale szczegóły zostaną przedstawione na piśmie. 

Następnie wywiązała się polemika między Burmistrzem, radnym Czarkowskim 

i Przewodniczącym, w trakcie której, uczestniczący w polemice, w dosadnych 

słowach ocenili nawzajem swoje wcześniejsze wypowiedzi. 

Ponieważ przewodniczący nie chciał przedłużać polemiki, zamknął ten punkt 

porządku obrad i przeszedł do następnego. 

 

Ad. 17. Wolne głosy i wnioski. 

Prezes ZGK sp. z o.o., Pan Janusz Wesołek podziękował radnemu Czarkowskiemu 

za jego uznanie względem prowadzonej przez niego spółki oraz względem jego 

samego. Zwrócił jednak Radnemu uwagę, że na zadawane przez niego w trakcie 

sesji pytania dostał już odpowiedź podczas komisji, która odbywała się w Spółce. 

Dalej uszczegółowił ponownie część odpowiedzi wykazując, że insynuowane 

w pytaniach Pana Czarkowskiego stwierdzenia są nieprawdziwe. Sprostował, że 

w roku 2014 i 2015 kupowaliśmy wodę z Pniew taniej niż ją sprzedawaliśmy. Różnica 

nie była duża, bo wynosiła tylko 1 grosz, jeśli jednak chodzi o bilans, to łącznie 

sprzedaliśmy wodę do Pniew za kwotę 25 tys. zł, a kupiliśmy za 15 tys. zł. Odnośnie 

Wieloletniego planu i rzekomego zasłaniania się tajemnicą handlową, to przyznał, że 

takie coś istnieje, ale tyczy się tylko i wyłącznie działalności komercyjnej spółki, czyli 

Stacji Kontroli Pojazdów oraz gospodarki śmieciowej. W tej dziedzinie jest 

konkurencja i nie można ujawniać wyników finansowych. Jeśli chodzi o wodę, to 

wszystkie dane są jawne i można się z nimi zapoznać we wniosku taryfowym, 

w którym nie ma tajemniczych algorytmów ale jest szereg danych zawartych 

w różnego rodzaju tabelach. Taryfy ustala się natomiast ściśle według wskazań 

zawartych w rozporządzeniu Ministra Gospodarki. Nieprawdziwa jest również 

sugestia, że w wieloletnim planie nie ma prognozy, czy wpływu na taryfy. Na ostatniej 

stronie planu znajduje się właśnie wyjaśnienie jak poszczególne inwestycje wpłyną 

na taryfy. Oczywiście są to tylko prognozy, bo dopiero po przeprowadzeniu 

procedury przetargowej będziemy znali prawdziwy koszt danej inwestycji. 

Radny Czarkowski podziękował za odpowiedź. Zaznaczył jednak, że nie o takie 

informacje mu chodziło. Zastrzegał też, że nie twierdził, iż w planie nie ma prognoz, 

a jemu chodziło jedynie o kontrolę nad taryfami, w szczególności kontrolę 
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sprawowaną przez Radę Nadzorczą, która według niego jest ciałem dość 

tajemniczym. 

Burmistrz poinformował zebranych o postanowieniu NSA o oddaleniu skargi 

kasacyjnej w sprawie uchwały o odrzuceniu wniosku o przeprowadzenie referendum 

gminnego. 

Następnie zaznajomił radnych i społeczeństwo na jakim etapie przygotowań znajduje 

się gmina Lwówek jeśli chodzi o wejście w życie programu „500+”. Szacuje się że 

z około 2100 dzieci z gminy Lwówek na program załapie się około 1600 – 1700 

dzieci, co miesięcznie oznacza wydatkowanie blisko 850 tys. zł. Na obsługę 

programu gmina powinna dostać w 2016 roku około 150 tys. zł. Ta kwota musi 

starczyć na zatrudnienie nowych pracowników, około 1,5 etatu. Niezbędne będzie 

również przeprowadzenie prac adaptacyjnych zajmowanego przez MGOPS budynku, 

tak aby zmienić pomieszczenie gospodarcze na nowe biuro. 

O konieczności zwiększenia personelu MGOPS w związku z wejściem w życie 

programu, dopytywał się również radny Kasperczak. 

Burmistrz uściślił, że kwota 150 tys. zł obejmuje nie tylko wynagrodzenie ale również 

środki przeznaczone na przygotowanie pomieszczeń oraz obsługę materialną 

programu. 

Radna Barbara Starosta zwróciła się do Pana Czarkowskiego twierdząc, że nie tylko 

on został wybrany przez mieszkańców, ale inni też. Pan Czarkowski czuje się 

urażony twierdząc że się go obraża. Jak to się ma jednak do jego wypowiedzi na 

temat innych radnych. Radnej Starosta chodziło głównie o wpis na jednym z portali, 

w którym w sposób obraźliwy i nieprawdziwy opisano ją podczas ostatniego 

wspólnego posiedzenia radnych. Takie działania są źle oceniane przez radnych 

i przez społeczeństwo. 

Sekretarz gminy, Pan Maciej Piechowiak odniósł się do sytuacji, która zaistniała 

w ostatnim czasie w lwóweckim samorządzie. Miał szczególnie na uwadze liczne 

ostatnio oceny kierowana względem samorządowców. Zaznaczył, że oceny są 

rzeczą pozytywną, bo pozwalają zauważyć samorządowcom pewne błędy. Jednak 

w ostatnim czasie część ocen wykorzystywana jest w sposób niezgodny ze swoim 

przeznaczeniem. Zamiast oceniać zadajemy pytania, przy czym do zadawania pytań 

używamy zdań twierdzących zakończonych mało widocznym znakiem zapytania. Za 

pomocą tego rodzaju ocen próbujemy propagować nieprawdziwe informacje na 

temat innych osób. Zdaniem Sekretarza przykładem takiego postępowania są 
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interpelacje składane przez radnego Czarkowskiego, jak chociażby interpelacja 

w sprawie rzekomego 50% wzrostu wynagrodzenia burmistrza na przełomie 

ostatnich 4 lat, czy też interpelacje złożone na dzisiejszej sesji. Radny Czarkowski 

składając na ostatniej sesji interpelację rozpropagował wśród mieszkańców 

nieprawdziwą informację na temat 50% podwyżki wynagrodzenia Burmistrza, której 

w rzeczywistości nie było. Na przełomie ostatnich pięciu lat Burmistrz dostał tylko raz 

podwyżkę w wysokości 6,3%, co w skali roku daje niecałe 1,3%, a więc znacznie 

mniej niż inflacja oraz znacznie mniej niż podwyżki przyznane w tym czasie 

pozostałym pracownikom samorządowym. Pan Czarkowski dostał szczegółowe 

wyjaśnienia. Niestety nie sprostował swoich wcześniejszych wypowiedzi. Nie 

zakomunikował społeczeństwu, że wprowadził ludzi w błąd, że Burmistrz nie dostał 

tak wysokiej podwyżki jak wynikałoby to z jego interpelacji. Zamiast tego ponownie 

zasugerował nieprawidłowości w działaniach Burmistrza. Tym razem 

nieprawidłowości miały dotyczyć rzekomego niezgodnego z prawem wypłacenia 

sobie ekwiwalentu za niewykorzystany urlop. 

Mimo, że Sekretarz prosił aby ze względu na porę nie przedłużać tej dyskusji i jego 

wystąpienie potraktować jako wypowiedź mieszkańca, który korzystając z wolnych 

głosów i wniosków ocenił w ten sposób dotychczasową działalność jednego 

z radnych, Pan Czarkowski, bez zgody Przewodniczącego próbował skomentować 

wystąpienie Sekretarza. Oznajmił, że jego interpelacje mogą boleć adresatów, ale ich 

przyczyną jest chociażby nieprzestrzeganie prawa przez osoby wymieniane w jego 

interpelacjach. 

Powyższe stwierdzenie wywołało oburzenie wśród większości zgromadzonych na 

Sali. Burmistrz zażądał od Pana Czarkowskiego by ten mając jakieś dowody, zamiast 

rozpowiadać swoje nieuzasadnione podejrzenia zgłosił sprawę na prokuraturę. 

Radny Czarkowski nie zamierzał się jednak dostosować do propozycji składanych 

przez Burmistrza. Nie chciał również podporządkować się poleceniom 

Przewodniczącego. Doszło do burzliwej polemiki, podczas której Pan Czarkowski 

zarzucał Burmistrzowi, Sekretarzowi i Przewodniczącemu, że łamią jego prawo do 

wypowiedzi, dyskryminują go i obrażają. 

 

Ad. 18. Zamknięcie obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

W związku z zamieszaniem wynikającym z brakiem reakcji radnego Czarkowskiego 

na próbę odebrania mu głosu przez Przewodniczącego oraz brakiem woli włączania 
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się w dyskusję pozostałych osób, Przewodniczący podziękował wszystkim za 

przybycie i zamknął obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

 

Protokołował: Maciej Piechowiak 
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